



科扬国际贸易（上海）有限公司
KEYANG(SHANGHAI) CO., LTD.

上海市仙霞路137号盛高国际大厦2506室

Rm.2506 Shenggao International Tower, 137 Xianxia Rd. Shanghai China

TEL: (86-21) 6317-9929

FAX: (86-21) 6317-5958

联络人: 赵越

Mobile: (86)18612015086

Attn To:中科院物理研究所

Your Ref.:Gatan STEMx for Oneview and K2 IS with Digiscan

Quot. Number:SH-JAQ-046-091821

Date 2021/9/18

Prices to be understood: USD

Effective for 1 month(s)from date

With reference to your request and to meet your measurement needs, we are pleased to submit the following:

NO	SALESCODE	PRODUCT DESCRIPTION	Q'TY	PRICE
1	1020.2	STEMx System 4D STEM功能升级, 配合现有的Oneview以及Digiscan II	x1	
2	1020.M	STEMx Memory (K2 IS) STEMx配合K2 IS加入512G内存	x1	
3	700.LS.1020.20.64.1	STEMx Suite (Online, 64-bit) 4D STEM控制软件, 64位	x1	
4	1020.T2	STEMx Installation 4D STEM安装	x1	

Final CIP Beijing Airport Price \$83,000



Remarks:

1. Vendor: Gatan Inc.

5794 W. Las Positas Blvd. Pleasanton, CA 94588, USA
Tel: +1- 925 463 0200 Fax: +1- 925 463 0204

The Sellers: EAST CAPITAL TRADING COMPANY LIMITED

Room C, 3/F, Wing Yee Commercial Building, NO.3-7 Wing Kut Street, Sheung Wan, Hong Kong
TEL: +852-3175 8016 FAX: +852-3175 8016

2. Time of Shipment: Within 6 months receipt of Order

装运时间: 收到订单后 6个月内

3. Port of Loading: USA Airport

装船港口: 美国机场

4. Port of Distination: Beijing Airport, CHINA

目的港口: 北京机场

5. Insurance: To be covered by the Sellers for 110% of the Contract Value Against All Risks

保险: 由卖方按合同金额的110%投保一切险

6. Payment Term: 100% irrevocable and non-transferable L/C

L/C: Prior to 60 days of shipment, open 100% irrevocable and non-transferable L/C, 90% against shipping documents, 10% against acceptance certificate signed by end user.

付款条件: 100% 不可撤销及不可转让信用证

L/C: 出货前60天开立100% 不可撤销及不可转让信用证, 其中90% 装运即付, 最终用户验收后即付尾款10%

7. Warranty: One (1) years after acceptance by user or 15 months after shipping whichever arrives first. Within the warranty the all service and parts used are free of charge. We will respond in 24 hours, arrive at customer in 5 working days.

保修期: 1年。保修期自验收签字之日起计算或到货后15个月内, 以先到者为准。保修期内的维修, 零部件, 交通, 食宿等均为免费。本公司保证接到报修通知后, 24小时内响应, 5个工作日内到达现场。

8. Price Term: Prices are quoted CIP China, and are in United States Dollars. Quoted prices do not include sales and/or use tax where applicable. Prices are including installation, training, and One (1) year warranty. Prices are firm for Three (3) months and then subject to change without notice.

报价方式: 以上报价为中国空运到岸价, 用美元支付, 该报价不含可能的税金, 该报价包含安装、现场培训和壹年保修。报价留 3 个月有效, 超过 3 个月自动作废。

